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@minvws.nl]

Juh, lekker dan.

Ik lees ook alleen maar terug dat zij zich bezig hielden met bedden en pbm. Ik probeer het elders.

Groet

van: IIEXECIJECEEDMe minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 8 september 2020 10:36

aan: IIESEDIIN <BEEEDM @minvws.ni>
Onderwerp: RE: Vraagje

Hoi,

RONAZ is als eerste in Brabant opgezet voor Niet-Acute zorg omdat het ROAZ overliep. Daar is ondermeer de besluitvorming
over corona-units ondergebracht. Welke taken RONAZ verder krijgt en hoe dit in de rest van het land is georganiseerd weet ik

niet. Ik weet wel dat niet iedere regio een RONAZ heeft.

Kortom, ik weet het antwoord op je vraag niet

Van:EEEJEEN @ minvws.ni>

Verzonden: dinsdag 8 september 2020 09:14

Aan: [IEEE minvws.nl>
Onderwerp: Vraagje

Urgentie: Hoog

Ik ben nu een rapport van de Rekenkamer, over het testen in voorjaar, aan het nalezen en checken of de tekst zoals beschreven

voor de langdurige zorg klopt.
Ik lees nu iets over het RONAZ. Klopt het dat zij zich ook bezig hielden met het landelijk testbeleid en hier hun eigen regels in

volgden? Daarnaast ook regionaal informatie en beschikbaarheid deelden? Ik meende dat het RONAZ vooral met

beschermingsmiddelen en opschaling cohortbedden bezig was. Wat weet jij daarvan? Of bestaat er iets waar ik het kan

nakijken?

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn enSport | Directie Langdurige zorg|
Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag |

Postbus 20350 | 2500E) | DenHasg |
Tel.nr. 06- | Email [IEEE invs.nl |


